

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/4799
3 May 1979

Limited Distribution

FOURTH CERTIFICATION OF CHANGES TO SCHEDULES

Entry into Force on 20 April 1979

A draft of the Fourth Certification of Changes to Schedules was distributed to contracting parties on 19 February 1979 in document L/4782.

Consequent to objections raised within the stipulated period, corrections to the draft have been circulated in documents L/4782/Corr.1 and 2.

The Fourth Certification entered into force on 20 April 1979.

The original copy of the Certification has been deposited with the Director-General. The Certification will be registered in accordance with the provisions of Article 102 of the Charter of the United Nations and a certified true copy will be sent to each contracting party.

QUATRIEME CERTIFICATION DE CHANGEMENTS APPORTES AUX LISTES

Entrée en vigueur le 20 avril 1979

Un projet de Quatrième Certification de changements apportés aux Listes a été distribué aux parties contractantes le 19 février 1979 sous la cote L/4782.

Des objections ayant été formulées dans le délai stipulé, des corrigenda ont été distribués sous les cotes L/4782/Corr.1 et 2.

La Quatrième Certification a pris effet le 20 avril 1979.

L'exemplaire original de la Certification a été déposé auprès du Directeur général. Cette Certification sera enregistrée conformément aux dispositions de l'article 102 de la Charte des Nations Unies et une copie certifiée conforme sera envoyée à chaque partie contractante.

